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Programutvalget for Bachelor, master og årsenhet - internmøte   
            

Oslo, 22. november 2023 

Møtetid: 16.15-18.00 

Møtested: Seminarrom 5 

Referent: Sunniva Svendsen 

 

Dagsorden 

Sak nr. 1 - Opprop av tilstedeværelse 

• Sunniva Svendsen - årsenhet, 1BA, 

instituttstyre 

• Isak Bjørn, 1MA-kognev 

• Sara Ohran - 1MA-HUS 

• Jakob Grande - økonomiansvarlig 

• Amanda Lawlor - nestleder 

• Signe Iversen – leder 

• Jeanett Thomassen - 3BA, programrådet 

 

Sak nr. 2 - Valg av møteleder og referent 

Signe er møteleder, Sunniva er referent 

Sak nr. 3 - Melding av eventueltsaker 

Sak nr. 4 - Godkjenning av forrige referat, innkalling og dagsorden 

 

Sak nr. 5 - Orientering fra verv

a) Programrådet  

• Valg av master fag – ikke gode nok valg. To nye fag, kanskje to nye etter det. Vi har ikke 

mulighet til å velge dem nå. 

• Skal man gi undervisning på zoom eller ikke. Ble tatt opp at det er forskjell på de som trenger 

tilrettelegging og de som ikke trenger det. «studenter får for mye autonomi og vet ikke 

konsekvensene av dette» 

- Ga nye argumenter.  

• Skjevbalanse i forskning og undervisning for professorer.  

• Endring i opptakskrav i HUS-masteren. Krav om visse fag, og tydelighet i hvilke fag som kreves. 

Tydeligere formuleringer og enklere å finne frem. 

• Fremmet forslag om IT kunnskap. Var positive til dette. Nevnte at på hounors programmet 

eksisterer kanskje noe fra før. Ikke mulighet å samarbeide med IFI, men de skal utforske 

muligheten. Potensielt utviklingsprosjekt. Ønske om mer spesifikt ønske og utforming av tilbud. 

Har hatt et ønske om tverrfaglig samarbeid. Skal følges opp med IT avdelingen, fordi de har et 

eksisterende tilbud vi potensielt kan  

b) Instituttstyret 

• Innsyn i budsjett viser at studentene kanskje ikke har så mye penger å søke om som vi tidligere 

trodde. Fagutvalget er på saken.  

• Ny forskningsstrategi skal bli utarbeidet for PSI 

• Ny finansieringsplan for universitetet kan påvirke PSI 

c) Fagutvalget 

• Undervisningsprisen blir snart valgt 

• I dialog om budsjett til studentene – kan bli mindre FU kan dele ut fremover 

d) Svsu 

• Informert om EILIN prosjektet 

• Kan bli mulig å søke økonomisk støtte fra SVSU – retningslinjer blir utviklet fortløpende 
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Ingen saker fra tillitsvalgte. 

 

 

 

 

 

Sak nr. 6 - Orientering fra dialogmøtet 

e) Oppsummering 

Alle saker tatt opp ved forige dialogmøte. Stikkontakter. Varme på psi er god. Nye knagger. 

Eksamen utenfor ramadan? Mastermøte, skal ta med saker videre.  

Canvas workshop 

b) Studiebarometeret 

c) Når foretrekker studentene å ha infomøter? Mellom 12 og 16 ble anbefalt fra BAMA. 

 

Sak nr. 7 - Orientering fra Feedback hour  

Forslag fra studentene: Pepperkake og kaffe for å motivere til oppmøte på instituttet 
  

Sak nr. 8 - Representant til neste møte i Programevalueringskomitéen onsdag 29. november, 09.15-12.00 

Sara Ohran stiller! 

 

Sak nr. 9 - Samtykke til navn og e-postadresse på nettsiden. 

Alle samtykker, og folk kan sende studentmailen sin til Amanda dersom de heller vil at den skal stå.  

 

Sak nr. 10 - Studenters trivsel og digital undervisning (se vedlegg 1) 

a) Hvordan få studentene til å møte mer på instituttet? 

- flere fasiliteter og sitteplasser, per nå vet studentene ikke om man får plass. For liten plass til 

studenter.  

- positivt at temperaturen er god som nå. 

- digital undervisning er ikke et hinder. 

- tilbud for kollokvie forming utover 1. semester bachelor. 

- tilby mere på PSI enn forelesning og seminar. F.eks. Workshop. 

- lite kompakt dag. Kun to timer med enten forelesning eller seminar per dag er for lite for elever 

med en times reisevei til universitetet. 

b) Argumenter for/mot digital undervisning 

For: tilrettelegging for studenter som har behov for det. Universell utforming, fanger opp alle, 

inkluderende. Balanse mellom studier og arbeid, dyrtiden påvirker studentene. Barn. Frihet 

under ansvar – la studentene erfare hva og hvorvidt det fungerer for dem. Kritisk til 

generalisering fra pandemien til etter pandemien.  

 

Sak nr. 11 - Komité for arrangering av mastermøte i februar  - Neste internmøte 

 

Sak nr. 12 - Kollektiv innlogging i disken 

UTSATT: mangler oppdatert passord. Økonomiansvarlig Jakob er på saken.  

 

Sak nr. 13 - Karakterskalaen til masterprogrammet 

Ingenting å si for å søke seg inn til doktorgrad, fordi det er basert på masteroppgave.  

 

Sak nr. 14 - Tanker og innspill om studentenes bruk av forsamlingssalen (se vedlegg 2) 

Ønske om dekor med personlighet. Eksempel sakkosekk og diskokule. Ikke en klinisk stemning.  
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Sak nr. 15 – Julebord 

Paint and sip. Må ha innkjøp av maling, lærret, mat og premie. Bildet som gir mest inntrykk vinner. 9. 

desember kl. 19 

 

Sak nr. 16 - Grøtlunsj 11. desember - https://fb.me/e/5JZe9eURC 

https://fb.me/e/5JZe9eURC

